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Z Á P I S  

Z jednání Rady Krkonoše – svazek měst a obcí 

v pátek 24. května 2024 v 9:30 hodin 

 
 
 
Přítomno: 5 členů, 2 hosté 
 
 

1) Zařazení aktuálního tématu dle přání členů a hostů  

J. Sobotka zmínil teoretickou šanci posunutí účinnosti stavebního zákona od 1.1.2025. Informoval o 
jednání Rady KRNAP, kde byl věnován prostor problematice vyhlášení NP Křivoklátsko. Přítomné 
člena Rady parku informoval o dopisu, který zaslaly zástupci svazků a samospráv týkající se vyhlášení 
NP Křivoklátsko. V rámci procesu začlenění Křivoklátska je potřeba se zamyslet nad fungováním 
orgánů ochrany přírody. Zástupci NP reagovali dopisem, který zaslali prezidentovi, premiérovi.  

Dle dohody členů Rady svazku, rozešleme dopis po jeho obdržení všem členským obcím. 

 

2) Kontrola úkolů z jednání Rady konané dne 23. 4. 2024  

Přímý úkol nebyl uložen. Na minulém jednání E. Šulcová informovala o předložení materiálu 
„cyklostezky“ na následující Radě. Což bylo teď splněno. 

 

3) Přehled hospodaření k 30. 4. 2024       

Plnění a čerpání rozpočtu jde podle plánu, projektové aktivity se právě rozjíždějí. Příjmy jsou naplněny 
ve výši 3.813 tis.Kč, výdaje jsou čerpány v částce 1.001 tis.Kč. V nejbližší době nás čeká vyúčtování 
dotací na úpravu běžeckých tratí v obou krajích. 

Usnesení č. R/16/24  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 30.04.2024. 

 

4) Schválení přijetí dotací – Město Trutnov, SFŽP 

Obdrželi jsme rozhodnutí ze SFŽP o poskytnutí dotace a podepsali jsme smlouvu s městem Trutnov 
na podporu propagace cyklobusů. Ještě čekáme na vyjádření MMR. 

Rozpočtové opatření v souvislosti s těmito dotacemi bude zařazeno na VH. 

Usnesení č. R/17/24 Rada schvaluje přijetí dotace ve výši 90.000 Kč od města Trutnov na 
podporu propagace cyklobusů. 

 

5) Cyklodoprava           

J. Sobotka okomentoval stav cyklostezek dle přílohy. Materiál zpracovala a poskytla Lenka 
Kněžourová, cyklokoordinátorka působící při SOHL), poté byla krátká diskuse. 

Usnesení č. R/18/24  Rada bere na vědomí informace dle Přílohy č. 2. 
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6) Program Valná hromada svazku 14. 6. 2024 – schválení programu   

Program Valné hromady je standardní. Začátek je posunutý na 9,30 hod s ohledem na vzdálenost a 
objížďku. 

Usnesení č. R/19/24 Rada schvaluje program Valné hromady, která se uskuteční dne      
14. 6. 2024 v areálu BRET v Žacléři. 

 

7) Informace o dění ve Svazku měst a obcí Krkonoše – oblastní DMO (destinační společnost) 
pro TO Krkonoše 

E. Šulcová 

Jednání s novým vlastníkem lyžařského areálu Rokytnice nad Jizerou (Trigema Leusure a.s.) byla 
úspěšná a skiareál se stane znovu členem Fondu cestovního ruchu.  

Svazek se rozroste o další členskou obec -  Víchová nad Jizerou, vstup bude schvalovat VH v červnu. 

Strategie rozvoje cestovního ruchu – ve středu 29. května proběhne první workshop, bude zaměřený 
na konkrétní témata. Bavit se budeme například o podhůří, rozjetých investičních projektech. 25. 6. 
navazuje druhý seminář se zimním tématem (dovedeme si představit Krkonoše bez sněhu?).  Další 
dva workshopy se připravují na podzim (tvorba návrhové části). 

Dnes (25.05.) online jednání na téma dotační tituly s přihlédnutím k plánovaným změnám poskytování 
dotací ze strany MMR (převod alokací na kraje, ty by měly přidat tu samou částku). Pohlídáme 
zejména témata cyklo, investice do strojů na zimní údržbu, doprovodná infrastruktura a další.  

V rámci poradních sborů CCR KHK vznikla produktová rada, kde region Krkonoše má silné 
zastoupení: destinační společnosti zastupuje - A. Cejnarová, za ATIC - K. Hančová, CHKO a parky - 
R. Drahný, podnikatele P. Čermák (Černý Důl), obce a města Březinová. Proběhlo první jednání. 

Usnesení č. R/20/24 Rada bere na vědomí informace o činnosti DMO Krkonoše – svazek 
měst a obcí.  

  

8) Informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

a) Svazek obcí Východní Krkonoše – Aleš Vaníček 
Bez příspěvku. 
 

b) Svazek obcí Horní Labe – Tomáš Grégr 
Proběhlo výjezdní zasedání rady (na Friesových boudách), hlavní téma odpadové hospodářství 
(prezentovali zástupci odpadové firmy EKO Jilemnicko) a energetika (možnost sdílených nákupů 
energií).  
 

c) Svazek obcí Jilemnicko – David Hlaváč 
Jilemnicko – svazek obcí si zachová činnosti spojené s odpadovým hospodářstvím, bude 
přejmenován a bude otevřen pro spolupráci se všemi zájemci o svážení odpadů.  
Jilemnicko – společenství obcí skýtá velké možnosti realizace. Teď společně s MAS „Přiďte pobejt“ se 
připravují na energetickou koncepci (OZE 4), tématem je vzájemné sdílení energie. Další možnosti se 
otvírají v oblasti školství, policie a další. 
Dostal nabídku být ambasadorem společenství.  

d) Mikroregion Tanvaldsko  
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Usnesení č. R/21/24  Rada bere na vědomí informace o aktuálním dění ve svazcích obcí. 

 

9) Různé 

a) Příští jednání Rady Svazku – termín 
b) Ostatní 

 
 
 
 
 
 
 
¨ 
 
 
 
 
 
 
 
 
                 Ing. Jan Sobotka 
předseda Krkonoše-svazek měst a obcí 


